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Staatssecretaris Martin van Rijn stuurt alle gemeenten een brief waarin hij hen erop wijst zich aan de Drank- en
Horecawet te houden. Dat heeft hij volgens het Nederlands Dagblad beloofd aan de Tweede Kamer, nadat een
meerderheid daarom had gevraagd.

De motie is ingediend door ChristenUnie, CDA en PvdA. Zij deden dit naar aanleiding van het Alcoholmanifest,
waarin tien gezondheidsorganisaties oproepen het alcoholgebruik te beperken. ‘Blurring leidt tot ongewenste
normalisatie van alcoholgebruik’, is een van de punten uit het manifest. 

Veel gemeenten gedogen het schenken van alcoholische dranken in winkels, in het kader van een pilot met
mengvormen tussen retail en horeca. De SlijtersUnie spande meerdere rechtszaken aan, omdat de Drank- en
Horecawet geen ruimte biedt voor zo’n proef. Daarbij werkte de brancheorganisatie voor slijters vaak samen
met het Nederlands Instituut voor Alcoholbeleid STAP. “We hebben op dit gebied dezelfde belangen: zorgen
dat het schenken en verkopen van alcohol beperkt blijft”, aldus STAP-directeur Wim van Dalen.

VVD-kamerlid Eric Ziengs pleitte eind vorig jaar juist voor het versoepelen van de Drank- en Horecawet. Hij wil
dat winkeliers hun klanten alcoholische dranken kunnen schenken, om ‘de stad weer levendig te maken’.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://www.nd.nl/nieuws/nederland/overdwars-wijntje-bij-de-kapper-mag-niet-meer.2517579.lynkx
http://www.tcpdf.org

